
Zápis z jednání OR DS KIN 17. prosince 2010 

Přítomni: Rychtecký, Dvořáková, Čáslavová, Waic, Pavlů, Heller, Hošek 

Omluveni: Kučera, Drnek 

Nepřítomni: Hendl 

 

1. Oborová rada se seznámila se závěrem Grantové rady UK ze dne 31. 3. 2010:  

Problematika projektů z oborů kinantropologie, případně biomechanika. Závěr GR: GR se 

shodla, že projekty z oborů kinantropologie, příp. biomechanika, nelze akceptovat v sekci 

společenských věd (kam jsou směřovány hlavně z FTVS), navrhuje a souhlasí s tím, aby 

předseda GR v součinnosti se členy GR měl právo přeřadit takové projekty k projednání do 

sekce lékařských věd. GR zároveň doporučuje technickou úpravu webové aplikace, která by to 

umožnila (předsedovi GR).- OR DS KIN vyjádřila podiv, že Grantová rada GA UK rozhodla v 

takto zásadní věci bez stanoviska fakulty a že fakulta byla o tomto rozhodnutí informována 

zpětně až po podání projektů GA UK na další období. 

- OR poukázala na znevýhodnění společenskovědně orientovaných studentů 

kinantropologie v lékařské sekci, a tím i na znevýhodnění fakulty v případně 

přidělených finančních prostředcích 

- Dále OR zdůrazňuje, že kinantropologie je mezioborová vědní disciplína, která zahrnuje 

společenskovědní i lékařské obory a nelze ji administrativně vměstnat do jedné sekce. 

Ani v Pravidlech GA UK není nikde taxativně stanoveno, který vědní obor spadá do 

které sekce. 

- Z těchto důvodů OR DS KIN považuje rozhodnutí GR UK ze 31. 3.2010 za nepřípustné 

omezování svobody vědeckého bádání a žádá vedení fakulty k zaujetí rozhodného 

stanoviska a vznesení žádosti o revokaci tohoto rozhodnutí prorektorovi pro vědu. 

 

2. Termín pro splnění povinností po VZ do 31.11.:  

Splnili všichni kromě Mgr. Josefa Fedáka (šk. Hátlová), nepředložil studijní plán ani projekt 

disertace, studium mu bylo ukončeno 

 

3. OR navrhla děkanovi vyhlásit přijímací řízení do KIN 

 

4. Žádosti studentů: 

- Mgr. Vorálková - žádost o úpravu studijního plánu. OR souhlasí se zařazením kreditního 

kursu na Akademii věd a žádá o předložení informací o tomto kursu. Nesouhlasí s 

vyřazením kurzu Senzomotorické učení a připomíná termín 31. ledna 2011 pro splnění 

pěti kreditů stanovený na základě hodnocení VZ 

- Mgr. Šimůnková - žádost o úpravu studijního plánu. OR souhlasí se zařazením 

kreditního kursu na Akademii věd a žádá o předložení informací o tomto kursu. 

Nesouhlasí s vyřazením kurzu Analýza časových řad ve sportu a připomíná termín 31. 

ledna 2011 pro splnění pěti kreditů stanovený na základě hodnocení VZ 



- Mgr. Koubek: žádost o změnu školitele a studijního plánu. OR žádost posoudí po 

předložení zdůvodnění této žádosti, souhlasu původního i navrhovaného školitele a po 

předložení nového studijního plánu. 

- Mgr. Šlaisová: žádost o změnu tématu. Po projednání předložených materiálů (projektu) 

OR se změnou souhlasí 

- Mgr. Vokoun: - přijatý s tématem Motorická zdatnost monozygotních a dizygotních 

dvojčat. Projekt předložen 31.3., vrácen k přepracování. Opět předložil 1.11., ale na 

téma Ověření vztahů terénních a laboratorních testů na dynamickou explosivní sílu 

dolních končetin. O změnu tématu nepožádal, byl proto podmíněně vyloučen. 

Žádost o změnu tématu včetně projektu předložil až poté, 30.11. 

OR žádá o předložení dopracovaného nového projektu se zápisem o projednání na školicím 

pracovišti do 31. ledna 2011. 

 

5. Informace z RUK:  

Imatrikulace je povinná i pro PDS. OR doporučuje vedení fakulty připojit studenty DS k 

imatrikulaci magisterských studentů. Zdůvodnění: Pro plánovaný počet nově přijímaných 

doktorandů (30) by samostatná imatrikulace byla ekonomicky i organizačně neefektivní 


